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Protokół z LXVI sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 25 października 2023 roku 

Protokół Nr LXVI/2023 

Z Sesji Rady Powiatu z dnia 25 października 2023 roku 

Posiedzeniu Przewodniczył – Marek Ciąpała – Przewodniczący Rady Powiatu 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie – 10:00 

Zakończono o godzinie – 10:40 

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok, 

b) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kutnowskiego na lata 2023-2040, 

c) użyczenia części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kutnowskiego, 

d) przekazania Gminie Oporów zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 

2184E, 

e) delegowania dwóch członków Rady, Rady Powiatu Kutnowskiego na funkcję 

członków Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

3. Informacja Starosty Kutnowskiego o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad. 

Punkt 1 

00:07:10 – 00:13:45 

Marek Ciąpała: 

Otwieram obrady LXVI sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Serdecznie witam Państwa Radnych oraz 

pracowników Starostwa. Na 21 radnych biorących udział w sesji, obecnych jest 14 radnych. Tym 

samym stwierdzam prawomocność obrad. 

Proszę Państwa, w dniu 19 października bieżącego roku wpłynął wniosek od Zarządu w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad sesji w punkcie 2c projektu uchwały w sprawie użyczenia części 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kutnowskiego. Projekt uchwały znajduje się na 

stolikach… na stolikach Państwa. Pozwolę sobie to odczytać. 

(Przewodniczący odczytuje wniosek od Zarządu, który stanowi załącznik do protokołu.) 

A i jeszcze Państwo Radni też na komisjach byli informowani. Musimy tę zmianę porządku 

przegłosować. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa 

Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od 

głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 
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Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za  

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: … 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 15 głosach za, 1 głosie 
wstrzymującym, przeciwnych głosów nie było. Rada Powiatu wprowadziła projekt uchwały do 
porządku obrad sesji w punkcie 2c. 

Kolejna zmiana, proszę o wprowadzenie do porządku obrad sesji w punkcie 2d projektu uchwały w 
sprawie przekazania Gminie Oporów zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 2184E. 
Projekt uchwały znajduje się na Państwa stolikach. Musimy również przegłosować ten projekt 
uchwały. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa 
Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od 
głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem za 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za  
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Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: … 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 16 głosach za, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu wprowadziła projekt uchwały do porządku 

obrad sesji w punkcie 2d. 

Kolejna zmiana, proszę o wprowadzenie do porządku obrad sesji w punkcie 2e projektu uchwały w 

sprawie delegowania dwóch członków Rady, Rady Powiatu Kutnowskiego na funkcję członków 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Również znajduje się ten projekt na Państwa stolikach. Czy ktoś z 

Państwa Radnych chciałby zgłosić… Przepraszam bardzo, musimy tą zmianę przegłosować. 

Przepraszam. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa 

Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od 

głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem za 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za  

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: … 
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Marek Jankowski: … 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Pozostałe oczywiście punkty są bez zmian. 

Punkt 2a 

00:13:46 – 00:14:30 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2a. Jest to podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 

budżecie powiatu na 2023 rok. Projekt uchwały wraz z autopoprawką otrzymali Państwo wraz z 

materiałami na sesji. Projekt był omawiany na posiedzeniach Komisji. 

Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego – 2 głosy za, 1 głos wstrzymujący, Komisja 

Budżetu i Finansów - 4 głosy za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia - 3 głosy za, 2 głosy 

wstrzymujące, Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Aktywizacji Rynku Pracy - 3 głosy za, 2 głosy 

wstrzymujące się. Proszę Panią Skarbnik o omówienie autopoprawki. 

00:14:32 – 00:15:28 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt uchwały, który Państwo pierwotnie otrzymaliście 

zmienił swój kształt o przedłożoną autopoprawkę w związku z podpisaną umową w dniu 18 

października z dofinansowaniem na poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu na 

terenie powiatu kutnowskiego, polegającą na budowie drogi dla pieszych. W związku z czym ulega 

zmianie załącznik dotyczący wydatków oraz załącznik inwestycyjny, gdzie wprowadza się zadanie pod 

nazwą „Poprawa bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu na terenie powiatu  
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kutnowskiego, polegająca na budowie drogi dla pieszych”. I to jest jedyna zmiana do pierwotnej… do 

pierwotnego projektu uchwały w sprawie wykonania zmian w budżecie powiatu. Dziękuję. 

00:15:31 – 00:17:16 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Skarbnik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos, bądź zadać pytanie?  

Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa Radnych. 

Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od głosu”. 

Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że wynik głosowania przy 11 głosach za, 6 głosach 

wstrzymujących, głosów przeciwnych nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 344/66/2023 w 

sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 
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Punkt 2b 

00:17:17 – 00:18:00 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2b. Jest to podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2023-2040. Projekt uchwały wraz z 

autopoprawką otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Omawiany był na posiedzeniach 

komisji. 

Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego - 2 głosy za, 1 wstrzymujący, Komisja Budżetu 

i Finansów - 4 głosy za, Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia - 3 głosy za, 2 głosy wstrzymujące się, 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Aktywizacji Rynku Pracy - 3 głosy za, 2 głosy wstrzymujące 

się. Proszę Panią Skarbnik o omówienie autopoprawki. 

00:18:02 – 00:18:36 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej ulega zmianie o autopoprawkę i przyjętymi już zmianami w budżecie, w związku z 

otrzymanym… z podpisaną umową i otrzymanym dofinansowaniem na „Poprawę bezpieczeństwa 

niechronionych uczestników ruchu na terenie powiatu kutnowskiego, polegającą na budowie drogi 

dla pieszych”. I to jest jedyna zmiana, również w przedstawionej autopoprawce, do projektu uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dziękuję. 

00:18:37 – 00:20:10 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Skarbnik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa 

Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od 

głosu”. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Wstrzymuję się 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 
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Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 11 głosach za, 6 

głosach wstrzymujących, głosów przeciwnych nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 

345/66/2023 w sprawie zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kutnowskiego na lata 2023-2040. 

Punkt 2c 

00:20:11 – 00:21:45 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2c. Jest to podjęcie uchwały w sprawie użyczenia części 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kutnowskiego. Projekt uchwały znajduje się na 

Państwa stolikach. Czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos, bądź zadać pytanie? Nie 

widzę. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa 

Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od 

głosu”. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Za 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: Za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 
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Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 17 głosach za, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada podjęła uchwałę nr 346/66/2023 w sprawie użyczenia 
części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kutnowskiego. 

Punkt 2d 

00:21:46 – 00:23:20 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2d. Jest to podjęcie uchwały w sprawie przekazania gminie 
Oporów zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 2184E. Projekt uchwały znajduje się na 
Państwa stolikach. Czy ktoś z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos, bądź zadać pytanie? Nie 
widzę. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa 
Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od 
głosu”. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Za 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 
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Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 17 głosach za, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 347/66/2023 w sprawie 
przekazania gminie Oporów zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową nr 2184E. 

Punkt 2e 

00:23:21 – 00:23:54 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2e. Jest to podjęcie uchwały w sprawie oddelegowania dwóch 
członków Rady Powiatu Kutnowskiego na funkcję członków Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
Projekt uchwały znajduje się na Państwa stolikach. Proszę Państwa, do tej pory przedstawicielami byli 
Magdalena Krupińska-Kotulska i Pan Marek Drabik. Czy proponujecie Państwo jakieś zmiany? 
Poproszę o podanie kandydatów. Pan Radny Zbigniew Filipiak, proszę bardzo. 

00:23:55 – 00:24:00 

Zbigniew Filipiak: 

Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zgłaszam kandydaturę Krzysztofa Debicha. 

00:24:02 – 00:24:05 

Marek Ciąpała: 

Czy Pan Krzysztof Debich wyraża zgodę? 

00:24:05 – 00:24:06 

Krzysztof Debich: 

Tak. 
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00:24:06 – 00:24:07 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. 

00:24:08 – 00:24:10 

Tomasz Walczewski: 

Ja zgłaszam Pana Marka, Pana Drabika. 

00:24:12 – 00:24:14 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Czy Pan Marek Drabik wyraża zgodę? 

00:24:15 – 00:24:16 

Marek Drabik: 

Tak, wyrażam zgodę. 

00:24:17 – 00:24:22 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Proszę bardzo, Pan Daniel Kowalik Starosta Kutnowski. 

00:24:23 – 00:24:26 

Daniel Kowalik: 

Zgłaszam kandydaturę Pani Magdaleny Krupińskiej-Kotulskiej. 

00:24:27 – 00:24:31 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Czy Pani Magdalena Krupińska-Kotulska wyraża zgodę? 

00:24:31 – 00:24:32 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 

Wyrażam. 

00:24:32 – 00:25:11 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, musimy każdą kandydaturę przegłosować i po kolei 

alfabetycznie będę wyczytywał nazwiska. 

00:25:12 – 00:25:28 

(nieczytelny zapis) 
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00:25:29 – 00:34:26 

Marek Ciąpała: 

Dobrze to przeprowadzam głosowanie, kto jest za kandydatorum… kandydaturą Pana Krzysztofa 

Debicha. 

Marek Ciąpała: Wstrzymuję się od głosu 

Krzysztof Debich: Nie biorę udziału w głosowaniu 

Marek Drabik: Wstrzymuję się 

Zbigniew Filipiak: Jestem za 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Wstrzymuję się 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Wstrzymuję się 

Marek Kubasiński: Jestem przeciw 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Wstrzymuję się 

Elżbieta Milczarska: Wstrzymuję się 

Ryszard Olesiński: Wstrzymuję się 

Jolanta Pietrusiak: Wstrzymuję się 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: Jestem za 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem przeciw 

Dziękuję bardzo. Zaraz podam wyniki. Teraz przeprowadzam głosowanie… a muszę podać wyniki. 
Proszę Państwa, 2 głosy za, 2 głosy przeciwne i 12 wstrzymujących się. Pamiętajmy (nieczytelny zapis) 
kandydatura nie otrzymała wymaganej liczby głosów, ale (nieczytelny zapis). Teraz, proszę Państwa, 
przeprowadzamy głosowanie w sprawie wyboru na członka komisji Marka Drabika. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem przeciw 

Marek Drabik: Jestem za 
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Zbigniew Filipiak: Jestem przeciw 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem przeciw 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, stwierdzam, że w wyniku głosowania kandydatura Marka Drabika 
uzyskała 11 głosów, 3 głosy przeciw i 3 głosy wstrzymujące się. I teraz, proszę Państwa, (nieczytelny 
zapis) został jednoznacznie zatwierdzony przez Radę do pracy w komisji. Teraz przeprowadzam 
głosowanie w sprawie Magdaleny Krupińskiej-Kotulskiej. Chodzi o udział w komisji. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem przeciw 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem przeciw 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Wstrzymuję się 
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Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem przeciw 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania kandydatura Magdaleny 
Krupińskiej-Kotulskiej otrzymała następującą ilość głosów: 10 za, 3 przeciw, 5 wstrzymujących, a więc 
została powołana w skład komisji. I teraz przegłosujemy cały ten projekt uchwały. Przechodzimy do 
przegłosowania całego projektu uchwały i proszę o wpisanie w miejsca wykropkowane imienia i 
nazwiska osób wybranych. Pierwszy Pan Marek Drabik, następnie w pozycji 2 Magdalena Krupińska-
Kotulska i przechodzimy do głosowania całej uchwały. Będę odczytywał kolejno, kto jest za, kto 
przeciw, bądź kto wstrzymał się od głosu. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem przeciw 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem przeciw 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Wstrzymuję się 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 
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Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Za 

Jacek Sikora: Przeciw 

Andrzej Szarwas: … 

Jacek Urbaniak: Wstrzymuję się 

Tomasz Walczewski: Za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 10 głosach za, 5 
głosach przeciwnych i 3 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 348/66/2023 w sprawie 
oddelegowania dwóch członków Rady, Rady Powiatu Kutnowskiego na funkcję członków Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku. 

Punkt 3 

00:34:27 – 00:34:47 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 3. Jest to informacja Starosty Kutnowskiego o działaniach w 
okresie międzysesyjnym. Otrzymali Państwo materiały z materiałami na sesję… informację z 
materiałami na sesję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos… zabrać głos, zadać pytanie? 

Punkt 4 

00:34:48 – 00:34:53 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 4. Są to interpelacje i zapytania. Wnosimy na piśmie. 

Punkt 5 

00:34:54 – 00:35:15 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 5. Są to sprawy różne. Proszę o zabranie głosu przez 
Wiceprzewodniczącego Tomasza Marciniaka. 

00:35:16 – 00:35:44 

Tomasz Marciniak: 

Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja mam takie pytanie króciutkie do Pana Starosty, ponieważ w tej 
chwili trwa modernizacja drogi w Zalesie – Głogowa i bardzo się z tego cieszymy jako mieszkańcy i 
osoby, które tą drogą uczęszczają, ale mieszkańcy mnie pytają, czy wiadomo, kiedy będzie 
zakończenie tej modernizacji. Czy mamy jakiś taki planowany, mamy planowane zakończenie, ale 
chciałbym odpowiedzieć mieszkańcom. Czy Pan Starosta mógłby odpowiedzieć na to pytanie, kiedy 
będzie zakończenie modernizacji tej drogi. Na pewno w tym roku, podejrzewam, ale czy możemy to 
przybliżyć jakoś? 

00:35:45 – 00:35:48 
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Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Pan Starosta Kutnowski, proszę. 

00:35:48 – 00:36:02 

Daniel Kowalik: 

Zgodnie z zawartą umową, zakończenie tej inwestycji planowane jest na kwiecień przyszłego roku, 
ale z informacji, które wczoraj chyba rozmawiałem tam z wykonawcą, szansa jest, że do końca 
listopada będzie już położona tam nawierzchnia. 

00:36:03 – 00:36:04 

Tomasz Marciniak: 

Dziękuję bardzo. 

00:36:04 – 00:36:05 

Daniel Kowalik: 

Bo roboty się rozpoczęły już. 

00:36:05 – 00:36:09 

Tomasz Marciniak: 

Okej. Tak, tak wiem, bo też jeżdżę tą drogą, ale mieszkańcy pytają, dlatego zadałem pytanie. Dziękuję 
bardzo. 

00:36:10 – 00:36:43 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Chciałem Państwa poinformować, że na tabletach znajdują się pisma. Pismo Pana 
Krzysztofa (nieczytelny zapis) i odpowiedź do tego Pana przyjmujemy do wiadomości. Pismo z 
Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego dotyczące dotacji dla parafii przyjmujemy do 
wiadomości. Pisma z Urzędu Marszałkowskiego dotyczące konkursu dla parafii do wiadomości. Czy są 
jeszcze jakieś pytania? Pan Radny Krzysztof Debich, proszę bardzo. 

00:36:46 – 00:37:30 

Krzysztof Debich: 

Ostatnio w jednostkach oświatowych podległych pod Zarząd Powiatu odbyły się dwie kontrole, które 
wykazały nieprawidłowości w realizacji programu „Erasmus” w szkole w Żychlinie oraz 
nieprawidłowości przy powierzeniu obowiązku dyrektora dla aktualnego Dyrektora Młodzieżowego 
Domu Kultury, ponieważ Rada Pedagogiczna nie miała kworum, gdy podejmowała uchwałę w 
sprawie zaopiniowania Pani, Pani Dyrektor. Jakie macie Państwo zamiary w związku z tymi 
nieprawidłowościami dalszego postępowania? Dziękuję. 

00:37:32 – 00:37:40 

Marek Ciąpała: 
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Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Głos zabierze Wicestarosta Magdalena Krupińska-Kotulska. Proszę 
bardzo. 

00:37:40 – 00:38:23 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 

Jeżeli chodzi o wyniki kontroli „Erasmusa” w Zespole Szkół w Żychlinie, są wdrażane środki zaradcze i 
zalecenia, które są zaleceniami pokontrolnymi. Jeżeli natomiast chodzi o powołanie dyrektora 
Młodzieżowego Domu Kultury, w dniu dzisiejszym mamy spotkanie z obsługą prawną. Będziemy 
zastanawiać się, co mamy w tej sytuacji zrobić, więc no to jest kwestia, że tak powiem, najbliższej 
przyszłości. Na chwilę obecną nie mogę powiedzieć, nie mam stanowiska, w którą stronę generalnie 
powinniśmy w tym momencie iść. 

00:38:26 – 00:38:32 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo Pani Wicestaroście. Pan Radny Krzysztof Debich, proszę. 

00:38:33 – 00:38:53 

Krzysztof Debich: 

Czy to jest prawda, że w „Erasmusie” tam się pojawiły nierozliczone jeszcze zaliczki przy zamknięciu 

tego programu? I co w związku z tym, bo rozumiem zalecenia, one wynikają z tego, że są 

nieprawidłowości i wprowadza się te zalecenia, żeby wszyscy wiedzieli jak to realizować. Ale co z tym 

projektem, jeżeli zaliczka jest nierozliczona? 

00:38:58 – 00:39:11 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 

Jeżeli chodzi o szczegóły zaleceń pokontrolnych, w tym momencie też jesteśmy na etapie głębszej 

analizy, więc no udzielimy odpowiedzi pisemnie Panu Radnemu. 

Punkt 6 

00:39:12 – 00:39:38 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do realizacji punktu 6. Jest to zakończenie obrad. Proszę Państwa, 

wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek obrad. Dziękuję wszystkim Państwu za udział w sesji. Zamykam 

obrady LXVI sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Proszę Państwa, jeszcze chciałbym krótką informację 

podać. Jest organizowany wyjazd… 

 

Sesja nagrana była na płycie CD opisanej LXVI Sesja Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 25 

października 2023 roku. 

Protokołowała:  

Monika Gawryszczak 
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